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Datum vrijdag 29 september 2023, bij v.v. Witroka, Westmolendijk 99 te Ridderkerk 
  

1. Opening voorzitter 
De VZ hete iedereen hartelijk welkom op de najaar districtsvergadering van Zuid-Holland 
In het bijzonder dhr. Alex Gunnink en Mevr. Xana Blaauw van de NVWA. Er was ons ook een 
bondsbestuurder beloofd, echter zien jullie hem niet, jammer N.B.v.V. 
 

2. Vaststellen agenda 
Er zijn geen schriftelijke agendapunten binnengekomen, van de aanwezigen waren er agendapunt 
in te brengen. Het bestuur wil graag de volgende wijziging aanbrengen in de agenda. 
Punt 15 wordt 3; Lezing NVWA, door de heer Gunnink of een van zijn collega’s. willen wij graag na  

                punt 2 laten beginnen. 
Punt 14 wordt 4; Pauze, willen wij graag na de lezing NVWA inlassen. 
Punt 7 wordt 5; Vaststellen Notulen vorige vergadering, 28 april 2023 (zie toelichting). 
 

3. Lezing NVWA, door de heer Gunnink of een van zijn collega’s. 
De VZ gaf graag het woord aan de heer Alex Gunnink en mevrouw Xana Blaauw van de NVWA. 
3200 medewerkers, met bij team natuur 29 controleurs voor die groep, mede op verzoek van het 
RVO voeren zei deze inspecties uit en ook de onderzoeken daarvoor en daar na. Dierentuinen 
krijgen ook i.v.m. eventuele opvang van in beslagname jaarlijks een controle, Beurzen en markten 
denk aan vogel, reptielen etc. Ook hout wordt door hen bij import gecontroleerd op duurzaamheid 
en legaliteit. Ook is er hun bijstand bij het strafrecht, indien nodig. Preparaten (opgezette dieren) 
wordt door hen gecontroleerd op natuur en welzijn. Ook zij er projecten denk aan grote handelaren 
in ivoor, grote volières en de wolhandkrab. Ook Schiphol valt onder hun controle gebied in 
samenwerking met douane piketdiensten invoer. Er komt een digitale copy onze kant op, zodra die 
binnen is sturen wij hem door, naar alle afdelingen. Dank voor deze bijzondere lezing (via Lex is de 
lezing per mail t.z.t. te verkrijgen) 
 

4e. Pauze 
In deze pauze worden er loten verkocht  t.b.v. onze districtstentoonstelling in Hellevoetsluis. Op 
enkele loten na waren er toch nog 2 boekjes verkocht, allen bedankt voor jullie aankoop als steun 
aan de SDZH. 
 

5. Vaststellen Notulen vorige vergadering, 28 april 2023  
Geen op- of aanmerkingen, aangenomen, Met dank aan secretaris Bas van Driel. 
 

6. Mededelingen vanuit NBvV, Distr. Bestuur, Stichting (SDZH) 
Afgelopen zaterdag, 23 september jl., hebben wij (Lex, Leo en Piet) weer een HB en BR 
vergadering gehad. Om 10:00 uur is eerst de Bondsraad bijeengekomen om diverse punten door 
te nemen: De volgende onderdelen zijn besproken; 
 

a.: Advies Prijzenschema,  
Welke als concept opgesteld is door Jack Burm en Rene Schonewille. 
Hierin zijn wat punten aangepast en in verwijderd. Komen we later zeker op terug het is namelijk pas  
voor de periode 2025-2029 wanneer er ook direct een nieuw vraagprogramma uitkomt. 
 

b.: Voorstel HB vergoeding vervoerskosten zuidelijke provincies (Zuid-Holland, Limburg, 
Brabant en Zeeland) deelnemen Bondsshow in Hardenberg. 
Er wordt door de NBvV een bedrag beschikbaar gesteld om met een busje de vogels gezamenlijk 
naar Hardenberg te brengen. Als hier animo voor is binnen ons district moeten wij hier een plan 
van aanpak voor maken, zoals een locatie zoeken waar de vogels bij elkaar gebracht worden en 
hoe laat deze daar aanwezig moeten zijn. Als jullie hier voorstander van zijn zal het districtsbestuur 
hier een plan voor maken en deze richt de vereniging mailen. Vraag is dan ook wie gaat er, dan 
kan het districtsbestuur dit gaan opzetten. Antwoord was nog niet bekend wordt door de afdelingen 
wel doorgegeven aan hun leden. 
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c.: Financiële Bijdrage districten van de NBvV 
Deze bijdrage is drastische naar beneden bij gesteld en daar zijn wij als BR niet blij mee. 
Maar het HB is van mening dat het, voor de financiële positie de NBvV, niets ander kan.  
Er moet op alle fronten bezuinigd worden om de bond gezond te houden. Dit heeft natuurlijk ook 
consequenties voor ons District, denk daarbij aan dat wij minder tentoonstellingen kunnen 
bezoeken en dat we ook een modus moeten vinden om spelden op een financieel verantwoorde 
momenten uitreiken. Ook tijdens de districtsvergadering, zoals deze, zal wellicht in de toekomst 
zonder een gratis bak koffie moeten. Vervelend allemaal maar wel realiteit. Dus in plaats van 3000 
euro nu 1440 euro. Het is niet anders, maar de bond is met alle middelen bezig om te bezuinigen. 
 
d.: Stand van zaken surveillanten 
De surveillanten zijn weer bijgepraat via de nieuwsbrief die ontvangen is via Klaas Snijder. 
Wat betreft onze Coördinator Idalgo Plak hebben ik getracht diverse malen via de mail of 
telefonisch contact te krijgen maar is helaas is dit niet gelukt. Ook bij de twee vergaderingen met 
de Coördinatoren met de commissie onder leiding van Klaas Snijder is Idalgo Plak niet 
aangesloten geweest. Hierdoor zijn wij als districtsbestuur niet van alles op de hoogte, de info 
komt nu wel mondjesmaat binnen. Gelukkig hebben wij Piet Hagenaars bereid gevonden de plaats 
als coördinator van Zuid-Holland over te nemen. Piet Heeft het certificaat “Houders van Vogels” 
behaald en heeft zal dit beschikbaar stellen aan de verenigingen uit district Zuid-Holland. Hoe wij 
dit precies vorm gaan geven komen we snel op terug. 
 

e.: N.B.v.V. Kalenders 2024 
Helaas zijn er op deze vergadering geen kalenders 2024 te verkrijgen. De NBvV heeft bekend 
gemaakt dat de kalender door omstandigheden pas na 14 oktober a.s. geleverd worden en na 
deze dus pas beschikbaar zijn. Dit heeft het districtsbestuur besloten om geen kalenders te 
bestellen omdat wij anders met de kalender blijven zitten en als wij ze naar de verenigingen op 
moeten sturen er portokosten berekend moet worden. Daarom is het advies om de kalenders 2024 
rechtstreeks bij de NBvV te bestellen. Wij hopen dan ook dat volgend jaar de kalenders wel eerder 
beschikbaar zijn. 
 

f.: Contributie incasso’s 
Er wordt door de penningmeester van de NBvV wederom gevraag om de juiste gegevens door te 
geven aan de NBvV. Zeker als er een penningmeester of rekeningnummer wijziging optreedt bij u 
in de vereniging. Het gebeurt vaak dat de halfjaarlijkse contributie niet via de incasso geïnd kan 
worden omdat de gegevens van de penningmeester niet meer correct zijn.  
 

g.: Bewijs van lidmaatschap 
Het HB heeft met instemming van de BR besloten om de jaarlijkse lidmaatschapskaart af te 
schaffen. Dit is ook weer een bezuiniging omdat de kaart geen toevoeging heeft aan onze hobby.  
En om eventueel te kunnen bewijzen dat u lid bent van de NBvV kunt u altijd uw gegevens 
gebruiken welke op de omslag van “Onze Vogels” staat. 
 

h.: Het huishoudelijk reglement van de NBvV zal aangepast moeten worden om de 
positionering van de commissie van Dier en Welzijn.  
Het reglement is door de HB en de BR 23 september besproken en goedgekeurd. Maar zal op de 
ALV van volgend jaar ter goedkeuring worden aangeboden. Het is dan ook de bedoeling dat de 
commissie vanaf nu aansluit bij de HB en BR vergaderingen. 
 

i.: Nieuwsbrieven NBvV.  
De nieuwsbrieven van de NBvV is een nieuwe manier om ons snel te kunnen informeren over 
belangrijke punt van de NBvV. Hierdoor is de NBvV gestopt met het nieuwsbulletin waar je je op 
kon abonneren. De reden van het stoppen met deze service is dat het heel veel werk was voor de 
IT-beheerder, om de wijzigingen van de E-mailadressen bij te houden. Er kwamen te veel 
onbereikbare E-mailadressen terug. Lees deze nieuwsbrieven, welke te downloaden zijn vanaf de 
site van de NBvV, goed door. In de nieuwsbrief van september staat duidelijk hoe u uw 
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vogelevenementen moet aanmelden bij de juiste instanties. Doe dit aub, ook als u geen verkoop 
klasse heeft tijden uw show. HET AANMELDEN IS VERPLICHT. 
 

j.: Vragenlijst t.b.v. afdelingen Buitenlandse Leden en/of Inzenders 
Ik heb van enkele verenigingen uit district Zuid-Holland deze vragen lijst nog niet terug ontvangen. 
Mocht u dit ontschoten zijn dan heb ik hier nog het formulier om alsnog in te leveren. 
 

k.: Vragenlijst t.b.v. afdelingen Dierenwelzijn en regelgeving Surveillanten 
Ik heb van enkele verenigingen uit district Zuid-Holland deze vragen lijst nog niet terug ontvangen. 
Mocht u dit ontschoten zijn dan heb ik hier nog het formulier om alsnog in te leveren. Er is een 
digitale cursus via de NBvV te doen. 
 

j.: Bas van Driel, Rayonvoorzitter rayon 2 stopt per 1 januari 2024 
Bas heeft in de voorjaarvergadering al aangegeven dat hij zich niet meer herkiesbaar zal stellen 
vanaf de voorjaarsvergadering 2024. Echter heeft Bas op de laatste bestuursvergadering van het 
districtsbestuur aangegeven dat hij eerder wil stoppen, namelijk per 1 januari 2024. Gelukkig maak 
Bas dit jaar nog af maar hij heeft diverse redenen om eerder te stoppen. Wij als districtsbestuur 
respecteren dit natuurlijk, al vinden wij het wel heel jammer. Bas heeft immers zich jaren (zo’n 30 
jaar) ingezet voor de vogelsport. Dank daarvoor Bas! Tijdens de DTT in Hellevoetsluis nemen wij 
gepast afscheid van Bas. Om deze functie op te vangen gaat het districtsbestuur zich over buigen 
en zoeken naar de juiste oplossing. Er zijn door Bas al gesprekken gevoerd met een eventuele 
potentiële opvolger maar dan staat nog bij deze kandidaten in de week of hij/zij het zou willen. 
Wordt vervolgd. 
 

7. Ingekomen/uitgaande stukken deze vergadering betreffende. 
IN: Diverse afmeldingen voor deze vergadering 
IN: D18 v.v. De Rode Kardinaal Delft stop per 31-12-2023. De mozaïek club gaat naar Maasland. 
UIT: Infoblad september werd doorgenomen en een paar extra aandachtspunten werden duidelijk 
verwoord. 
 

8. Terug rapportage ALV NBvV gehouden in Putten, 13-05-2023. 
Martin Versteeg (H79 v.v. De Nachtegaal Heerjansdam) heeft namens het District Zuid-Holland het 
woord gevoerd. Lex deed namens hem doorgeven dat er een keurig verhaal is gedaan, ook over 
verspreid leden heeft hij zijn zegje gedaan, de NBvV neemt daar nota van, op actie is het 
afwachten qua realisatie. 
 
9. Vooruitblik Jeugddistrictsdag gehouden bij de v.v. “Spijkenisse” in Spijkenisse ism de 
werkgroep jeugd op 7 oktober a.s. 
De VZ gaf graag het woord aan Piet Hagenaars, Voorzitter van de jeugdcommissie, In september 
alle jeugd aangeschreven dat waren er 24, en bij de sluiting v.d. inschrijving bleek er 1 inschrijving 
met 2 vogels te zijn. Het bestuur van het district heeft nu besloten om dit af te blazen, helaas 
Spijkenisse wordt wel bedankt voor het beschikbaar stellen van hun clubgebouw. 
 

10. Informatie over de DTT 2023 in Hellevoetsluis. 
Het SDZH bestuur (Andre, Bas en Lex) is in de zomer bij Hellevoet geweest, en hebben zeer 
goede afspraken gemaakt. De zaal is zoals 3 jaar geleden heel geschikt daarvoor, en wij zijn daar 
dus erg blij mee. Blijft alleen U als inzender over om er ook dit jaar weer een mooie show van te 
maken, geef het door aan uw leden, alvast dank daarvoor. 
 

Op de website vogelverenigingendistrictzuidholland.nl staat ook het laatste nieuws, reglementen, 
inschrijfformulieren en nog veel meer over de districtstentoonstelling 2023 in Hellevoetsluis 
 

11. Districtstentoonstellingen in de komende jaren. 
2024 organiseert H79 v.v. De Nachtegaal Heerjansdam de districtstentoonstelling vanwege hun 
60-jarig bestaan helemaal zelf, de SDZH heeft dan even rust. De vraag is wel wie wil deze show in 
2025 of verder organiseren? 
2025 Maasland via SDZH, onder toezegging van Cees Diepstraten, 2026 NU nog niet bekent. 
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12. Nieuwe Cursus Surveillanten (zie toelichting) 
In de nieuwsbrief van de NBvV staat waar u of leden van uw vereniging zich op kunnen geven 
voor de nieuwe ronde Surveillanten opleiding 2023/2024 
 

3. Stand van zaken vrijwillige betalingen aan Districtskas (zie toelichting) 
In het Infoblad Zuid-Holland september heeft u op pagina 20 kunnen lezen dat er 38 verenigingen 
zijn geweest die haar vrijwillige bijdragen hebben betaald, dank daarvoor. Er zijn dus nog enkele 
verenigingen die dit nog niet gedaan hebben. Wij vragen dan ook met klem aan uw 
penningmeester te vragen dit alsnog te doen. Ik geef graag het woord aan onze penningmeester 
Leo Wooning om de laatste stand van zaken te horen. 
 

14. Infoblad en Website district Zuid-Holland. 
Om het Infoblad en de website van District Zuid-Holland Up-To-Date te houden zijn wij afhankelijk 
van u. Als u een bestuurswijziging, clubblad, nieuwsbrief of ander nieuws over uw vereniging heeft 
laat het ons weten. Wij plaatsen dan uw wijziging en/of nieuws op de website van het District Zuid-
Holland zodat iedereen dit kan lezen. Ook uw jubilarissen kunnen hierin meegenomen worden. 
 

 

15. Rondvraag. 
1e.  Marcel, Is er al een versoepeling voor de Belgisch en Luxemburgse inzenders, Update 

surveillanten nog niet ontvangen. Er is nu alleen over de nieuwe cursus gesproken, daar 
licht nu de nadruk. België Nederland is afgelopen zaterdag te spraken gekomen en de 
NBvV heeft de grote hoop dat er snel antwoord op te geven is. 

 
16. Sluiting.  
Om 22.46uur sluit de VZ de vergadering en bedankte hij iedereen voor zijn inbreng en 
aanwezigheid. In het bijzonder dhr. Alex Gunnink en Mevr. Xana Blaauw van de NVWA. En 
wellicht tot ziens op een tentoonstelling en succes met het organiseren hiervan. 
 
 


